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tevens per mail: griffie@rijswijk.nl 

Betreft: Rappel-verzoek tot aanpakken enorme overlast door knotten c.q. rigoureus snoeien 
van bomenrij (linden) op groenstrook Professor Meijerslaan.  

Rijswijk, 07 maart 2022  

Geachte (leden van de) Gemeenteraad, 

Wij schrijven u hierbij aan in uw hoedanigheid van gemeente (bestuursorgaan en bevoegd gezag) en 
aldus verantwoordelijke voor het openbaar terrein/groen en o.g.v. uw (algemene en bijzondere) 
zorgplicht alsook in uw hoedanigheid van civielrechtelijk eigenaar van bomen die zeer ernstige hinder, 
overlast en schade veroorzaken (en die wellicht ook potentieel gevaar vormen).  

Daar een eerder door ons vorig jaar bij de gemeente ingediend appel en verzoek om actie tot op 
heden geen enkele reactie of actie van u heeft opgeleverd, iets waar we zeer teleurgesteld over zijn, 
zijn wij genoodzaakt u hierbij nogmaals aan te schrijven. De situatie wordt allengs verergerd en duldt 
ons inziens geen langer uitstel. Wij wensen en maken gerechtvaardigd aanspraak op een adequate 
reactie in de vorm van voortvarende actie uwerzijds.  

Wij zijn bewoners van de Professor Meijerslaan. Direct aan de overkant van de straat staat in de 
groenstrook een bomenrij van linden. Die bomen staat op slechts enkele meters/korte afstand van de 
openbare weg waar de bewoners hun auto’s parkeren.  

Al vele jaren ondervinden wij enorme hinder, overlast en schade van de bomen. De bomen zijn – zo 
heeft ook de wethouder ten overstaan van meerdere personen mondeling bevestigd – al meer dan 10 
jaar niet onderhouden. De bomen worden steeds groter en de kruinen hebben inmiddels een flinke 
omvang die tot (ver) boven het wegdek van de openbare weg hangt.  

Deze linden(soort) heeft de eigenschap dat die enorm veel luis herbergt/voortbrengt/veroorzaakt. 
Vooral in de maanden mei t/m september. Dat valt allemaal uit de boom en op onze auto’s. Hierbij te 
denken lakschade aan auto, veel levende luizen op alles wat in de buurt van de bomen staat, 
ruitenwisser bladen kapot, verstopte waterafvoer vd auto door gigantische afval uit de boom in loop 
van de seizoenen, blikschade door afvallende takken, etc.  

Hoewel wij zuinig zijn op dergelijke kostbare eigendommen, moeten wij met lede ogen aanzien hoe 
vele maandenlang iedere dag weer onze auto’s bedolven worden onder en aangetast worden door het 
smerige plakkerige goedje van (witte levende) luizen. Om verdere schade, aantasting en 
waardedaling of hogere schoonmaakkosten te voorkomen moeten wij iedere dag opnieuw onze auto’s 
ontdoen van het spul. Ook ander materiaal en afzetting van verontreinigde omgevingslucht koekt aan 
het spul samen. Het is gewoonweg onbegonnen werk, er is niet tegenop de werken.  

Het is ons al lange tijd een enorme doorn in het oog. Het levert ons enorm veel irritatie/ergernis op. 
Maar het kost ons ook enorm veel inspanning, moeite, tijd en geld om onze auto’s vrij en schoon te 
maken/houden. Dat zou niet de bedoeling moeten zijn.  

U heeft op dit punt een taak en verantwoordelijkheid en wij spreken u daar nogmaals op aan. 



We hadden tot voor kort begrip voor eventuele redenen die er zouden kunnen zijn (geweest) (bijv. 
prioriteiten en planning in onderhoudsagenda) om nog niet tot actie en onderhouds- en 
verwijderingswerkzaamheden over te (laten) gaan, maar die gaan inmiddels al lang niet meer op dan 
wel kunnen niet langer rechtvaardiging zijn.  

Ons geduld is nu op. Wij willen dat het nu zo spoedig mogelijk wordt aangepakt. We kunnen niet nog 
een seizoen dit ondergaan.  

Vele malen is er vanuit de buurt aan de gemeente gevraagd om hier iets aan de doen. Zo zijn er 
meldingen ‘ingeschoten’ via de portal van de gemeentelijke website. Ook is door ons een brief bij de 
gemeente ingediend. Ook is de wethouders er mondeling (bij een inspraakbijeenkomst over de buurt) 
op aangesproken en hij erkende het probleem.  

De problematiek is bij de gemeente bekend. De gemeente heeft de problematiek ook onderkend. Nu 
nog de actie.  

Ook de grote omvang die de bomen hebben en verder krijgen door het uitblijven van snoeien en 
knotten is voor ons een extra reden voor zorg omdat de recente stormen ons hebben geleerd dat 
(zelfs (ogenschijnlijk) gezonde) kunnen omvallen en de hoogte inmiddels hoog genoeg is om bij 
omvallen onze huizen te raken (waar wij alsook onze kinderen onder de daken slapen). Aan dergelijke 
scenario’s met desastreuze materiele en lichamelijke gevolgen willen we liever niet denken. Verder 
weg van onze woningrij, op het groengebied aan de Schaapweg zijn het afgelopen jaar al zo’n 5 a 10 
stuks bomen omgevallen.  

Wat hiervan ook zij, de gemeente moet toch niet willen dat ondanks onze herhaalde signalen zij deze 
situatie onveranderd laat voortbestaan en zij straks als het mis gaat moet erkennen dat ze er van wist 
maar actie heeft nagelaten?  

Kortom, wij verzoeken u vriendelijk doch dringend om zo spoedig mogelijk tot actie over te gaan en 
ons hierover te informeren. Ons inziens dienen de bomen minimaal in omvang gehalveerd (dan wel 
rigoureus gesnoeid) te worden en vervolgens opgenomen te worden in een tijdig (sneller dan nu) 
onderhoudsschema. Maar beter is/lijkt het om ze z.s.m. terug te knotten.  

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en zien uw spoedige reactie en 
actie met belangstelling tegemoet.  

Met vriendelijke groet, 
Bewoners van de Professor Meijerslaan te Rijswijk 
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